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“Ajudeu-nos a millorar la distribució”
Si sou ciutadà/ana de Granollers i per qualsevol 
motiu no rebeu aquest butlletí cada mes a casa 
vostra, o el rebeu en mal estat, feu-nos-ho saber 
trucant al 92 842 66 15 o enviant un missatge de 
correu electrònic a:
premsa@ajuntament.granollers.org

Horari d’estiu 
de l’Oficina 
d’Atenció al Ciutadà 

Del 2 de juliol al 15 de setembre 
l’Oficina d’Atenció al Ciutadà obrirà en 
horari d’estiu, de dilluns a dijous, 8.30 
a 15 h; i divendres, de 8.30 a 14 h.

L’Oficina d’Atenció al Ciutadà (OAC), que 
es troba a la planta baixa de l’edifici 
municipal del carrer de Sant Josep, 
7, també proporciona informació mit-
jançant la pàgina www.granollers.cat i 
els telèfons 010 i 93 842 66 10.   
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Tot just acabem d’estrenar l’estiu, el curs 
escolar ha acabat i els infants i els joves 
han canviat les aules pels casals, campa-

ments i activitats festives i refrescants. 
Fa uns dies que també ha canviat la corporació 
municipal, sorgida arran de les eleccions muni-
cipals. Més de la meitat dels regidors i regidores 
del consistori s’han renovat i comença la vui-
tena legislatura de l’Ajuntament de Granollers. 
Per aquest motiu el butlletí Granollers informa, 
que teniu a les mans, dedica el reportatge a la 
nova corporació municipal, constituïda el 16 de 
juny de 2007 i entrevista, per primera vegada, 
l’alcalde de la ciutat, Josep Mayoral, que expli-
ca els projectes que es bastiran en els propers 
quatre anys. Algunes actuacions ja es perfilen 
i finalitzaran en els propers mesos, d’altres es 
desenvoluparan en el decurs del mandat. Hi ha 
projectes que ja estan acabats com és el cas 
del parc de Can Gili, que ha estat dissenyat pels 
alumnes del CEIP Pau Vila. Coincidint amb l’inici 
de les vacances escolars s’ha estrenat la nova 
plaça, que de ben segur aquest estiu serà un 
dels espais més concorreguts del barri. 
De fet, els mesos de juliol i agost són els que 

identifiquem amb el bon temps, moment  per 
passejar, per marxar de vacances, per viure la 
ciutat amb una intensitat més relaxada i per 
veure, en moltes ocasions, una altra perspectiva 
dels carrers i de les places. Quan l’estiu s’acaba, 
els espais retornen amb força a l’activitat festiva 
i, tal com diu la Gimbada, quan l’agost culmina i 
comença a fresquejar la gent es transforma tant 
se val qui guanyarà. Enguany, com no pot ser 
d’altra manera, les colles dels Blancs i els Blaus 
ja ho tenen tot a punt perquè la Festa Major 2007 

s’anoti un nou èxit. El repte és forjar una festa 
innovadora, participativa, integradora i cívica 
amb propostes agosarades que comptin amb la 
inesgotable vitalitat i il·lusió que hi dipositen els 
Blancs i els Blaus. 

S’acosta la Festa Major, 
a ritme dels Blancs i Blaus

EDITORIAL

La Festa Major ha esdevingut un 
model original i imaginatiu, el repte 

és forjar una festa innovadora, 
participativa, integradora i cívica
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Josep Mayoral és escollit alcalde de Granollers

REPORTATGE

La nova corporació municipal de l’Ajuntament de Granollers, sorgida 

dels resultats de les eleccions municipals celebrades el passat 27 

de maig, està formada per 14 regidors del Partit dels Socialistes de 

Catalunya - Progrés Municipal; 6 regidors de Convergència i Unió; 3 

del Partit Popular i 2 d’Esquerra Republicana de Catalunya- Acord 

Municipal. Dels 25 regidors i regidores del nou consistori, tretze, 

més de meitat de la corporació, ho són per primera vegada i han 

rebut la insígnia de la ciutat, distintiva del seu càrrec. L’alcalde de la 

vuitena legislatura és Josep Mayoral i Antigas que s’ha compromès 

a governar amb la mà oberta, buscant acords i treballant des de 

la proximitat, a peu de carrer, parlant amb la gent i escoltant-la; 

compartint el projecte de col·lectiu de ciutat.

Després de ser investit alcalde de Granollers, la pri-
mera paraula que ha pronunciat Josep Mayoral i Anti-
gas ha estat “gràcies” pel suport rebut. Tot seguit ha 
parlat del sentiment de responsabilitat que adquireix 
per construir un govern nou, fort i cohesionat. Mayoral 
ha tingut paraules d’agraïment per la feina feta pels 
regidors d’Esquerra, que han decidit estar a l’oposició 
després d’onze anys de col·laboració en el govern de 
la ciutat. Mayoral ha destacat també la implicació 
d’Iniciativa per Catalunya- Els Verds i especialment 
l’aportació de Jaume Vernet; així com l’actitud de la 
cap de l’oposició en el darrer mandat, Carme Esplu-
gas de Convergència i Unió i d’Àngels Olano, del Partit 
Popular. Josep Mayoral ha continuat desgranant el 
projecte de ciutat que encapçala: un govern sòlid, 
amb empenta, amb capacitat de lideratge i amb la mà 
oberta comptant amb tots els grups municipals del 
consistori. Mayoral ha emfatitzat que governarà amb 
la mà oberta amb els ciutadans i les ciutadanes. Un 
govern que treballarà des de la proximitat, escoltant, 
parlant i compartint idees amb la gent. “La ciutat és 
necessàriament un projecte col·lectiu” que Josep 
Mayoral encapçala, diu, amb compromís i des de 
l’entrega més absoluta i des de la lleialtat a la ciutat i 
als ciutadans. 
A la darrera part del discurs, Mayoral ha parlat de 
renovació, l’hemicicle està format per tretze nous re-
gidors, quatre dels quals ja han viscut en democràcia, 
fet pel qual assegura l’alcalde que “ens trobem en un 
nou cicle en la política municipal granollerina”. Un clar 

signe de relleu generacional.
Una de les reflexions que es va repetir en la inter-
venció dels portaveus municipals i del mateix alcalde 
va ser la baixa participació de l’electorat. El tema 
de l’abstenció preocupa i caldrà fer-ne una anàlisi 
profunda.
La portaveu d’ERC, Isabel Alcalde, va demanar 
al nou govern diàleg i visió per incorporar el que 
tenen de bo els projectes dels altres partits. Per 
la seva banda, María Ángeles Olano, portaveu del 
Partit Popular, va demanar a l’alcalde que governi 
per a tots. El portaveu de Convergència i Unió, Pius 
Canal, va assegurar que el seu grup farà un esforç 
d’aprenentatge i que vol participar i criticar per 
canviar a millor. Per acabar, Jordi Terrades, portaveu 
del Partit dels Socialistes va remarcar que el govern 
treballarà amb la mà oberta i amb un compromís 
cívic i ètic amb tota la ciutat, fugint de radicalismes. 

El nou govern de Granollers

El primer que ha fet Josep Mayoral, en acabar el ple 
de constitució del nou Ajuntament, ha estat signar 
les delegacions de regidors i regidores del consis-
tori. D’aquesta manera ha començat a funcionar 
la vuitena legislatura de Granollers, 2007-2011. 
L’organigrama del govern de la ciutat es dibuixa en 
sis àrees, dues menys que en l’anterior mandat, 
cadascuna de les quals està liderada per un tinent 
d’alcaldia. 

La corporació 
municipal està 
formada per 14 
regidors del PSC; 
6, de CiU; 3 del PP 
i 2 d’ERC
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“Governarem en solitari, però no governarem sols”, 
ha puntualitzat l’alcalde

Àrea de Programació i Relacions Ciutada-
nes, liderada per Albert Camps
• Participació, Cooperació i Drets de la 

Persona: regidor Joan A. Corchado
• Barris: regidor Juan M. Segovia
•  Pla d’acollida: regidora Pietat Sanjuán
•  Pla estratègic: regidora Carme Garrido
• Societat del Coneixement: regidora Car-

me Garrido
•  Imatge i Relacions Ciutadanes: regidora 

Alba Barnusell
• Programació: regidor Albert Camps

Àrea de Serveis Municipals, Mobilitat i 
Seguretat, responsabilitat de Juan M. 
Segovia
• Serveis Municipals: regidor Joan Valero

• Mobilitat: regidor Juan M. Segovia
• Seguretat Ciutadana i Protecció Civil: 

Juan M. Segovia

Àrea de Salut i Serveis Socials, liderada 
per M. del Mar Sánchez
•  Salut Pública, Serveis Socials, Gent Gran 

i Pla per a la igualtat: regidora M. del Mar 
Sánchez

Àrea de Serveis Centrals i Promoció 
Econòmica, liderada per Andrea Canelo
• Hisenda: regidora Aroa Ortego
• Promoció Econòmica i Relacions amb les 

Empreses: regidora Andrea Canelo 
Comerç i Turisme: regidora Andrea Ca-
nelo

• Organització i Recursos Humans: regidora 
M. del Mar Sánchez

Àrea Territorial, liderada per Jordi Terra-
des

• Urbanisme i Habitatge: regidor Jordi Ter-
rades

•  Obres i Projectes: regidor Albert Camps
• Medi Ambient: regidor Albert Camps

Àrea de Cultura i Educació, liderada per 
Pietat Sanjuán
• Cultura i Comunicació: regidora Alba 

Barnusell 
• Joventut: regidor Carles Cabanillas
• Esports: regidor Josep M. Junqueras
• Educació: regidora Pietat Sanjuán

Àrees i regidories de la legislatura 2007-2011
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dinamisme extraordinari. Aquests 100 milions d’euros es 
reparteixen en uns 30 milions que són obra pública que 
fa l’Ajuntament o que té relació amb promocions urbanís-
tiques que tenen l’obligació de cessió de part de sòl per 
a espais públics; uns 50 i escaig són inversió directa de 
la Generalitat i uns 20 milions aproximadament els està 
invertint la Generalitat, just a fora de Granollers, però en 
una actuació que té una relació directa per als ciutadans de 
Granollers: el soterrament de la ronda Nord. Aquest és un 
procés que continua, nosaltres no hem tancat per campa-
nya electoral. La ciutat ha seguit el seu ritme, l’Ajuntament 
ha seguit impulsant la millora de la ciutat i anirem veient 
la millora gradual en els propers sis anys: l’ampliació de 
l’Hospital no estarà fins l’any que ve, l’edifici judicial pro-
bablement fins al 2009. És un camí de llarg recorregut que 
no s’esgota en una legislatura.

Quins temes pretén abordar en primer lloc?
No és bo fer una prelació de temes, la ciutat és un projecte 
global, s’ha d’enfocar des d’aquesta visió polièdrica. Tenim 
una catorzena de temes que són les prioritats que ens 
marquem: salut, educació, mobilitat, urbanisme… Tots els 
temes són urgents i la urgència central és la millora perma-
nent de la ciutat i de la qualitat de vida de la ciutadania. 

El projecte que més l’il·lusiona és el del cobriment de 
la via del tren?
Tots m’il·lusionen. M’il·lusiona tant el cobriment del tren 
com resoldre el problema de qualsevol vorera de què els 
veïns es queixen perquè les arrels dels arbres l’han aixecada 

Josep Mayoral
ENTREVISTA A

Vostè ha dit que els propers anys són decisius per a Gra-
nollers…
Tenim reptes fonamentals com, per exemple, el desplegament 
del Pla d’ordenació urbana municipal; el desenvolupament de 
l’acord signat amb Renfe i el govern de la Generalitat per a la 
cobertura del ferrocarril; el desplegament de l’acord signat 
amb la consellera de Salut sobre el mapa sanitari de Grano-
llers: l’ampliació de l’Hospital, la nova Policlínica, l’ampliació 
del CAP Sant Miquel, la creació d’un centre polivalent per a 
malalts mentals, la perspectiva de disposar d’un cinquè centre 
d’assistència primària; l’ampliació del CAP de Canovelles, 
que afecta una part important de ciutadans de Granollers; el 
desplegament del mapa escolar, és a dir, adequar l’oferta edu-
cativa al previsible creixement de la demanda, no només en 
quantitat sinó en qualitat, no només dins del sistema educatiu, 
sinó pesant en la globalitat de la societat, perquè l’educació no 
només es fa a les aules, és un compromís cívic i ciutadà. 

Molts d’aquests projectes es visualitzaran en els propers 
anys…
L’anterior legislatura va ser de molta feina, de gran quantitat 
d’activitat i de grans acords de planificació i planejament i 
el moment per desplegar-los són els propers 6 anys. Aques-
ta concatenació entre els 4 anteriors anys i els propers 6 
tenen un indicador econòmic d’importància molt rellevant: 
just a l’inici de la legislatura, a Granollers s’està fent obra 
pública per valor de 100 milions d’euros, una quantitat 
d’una magnitud extraordinària i encara hi podem sumar 25 
milions d’euros més, que s’adjudicaran en els propers 6 o 8 
mesos. Per tant, la ciutat està enfocant el seu futur amb un 

 
Josep Mayoral afronta una legislatura còmoda, avalada per una 

important majoria ciutadana i, alhora, plena de reptes que desgrana 

en aquesta entrevista amb intrínseca passió. Mayoral atresora 20 

anys d’experiència en el govern local i ara coordina com a alcalde un 

equip que combina regidors i regidores ja foguejats amb d’altres que 

simbolitzen un canvi generacional. A finals de setembre s’ha d’haver 

concretat el Programa d’actuació municipal, el full de ruta que defineix 

les accions que s’han d’executar durant els propers quatre anys. 

Assegura, però, que la plasmació definitiva de tot el que s’ha planificat 

en els darrers temps es podrà visualitzar en els propers sis anys.

6

El nou GRA, la 
sala oberta que 

s’ha de construir 
al Teatre 

Auditori, la 
Troca o la futura 
sala de concerts 
de Roca Umbert 
obren una nova 

perspectiva d’oci 
cultural
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construcció, sinó també facilitar mecanismes per al lloguer, a 
partir d’accions com la borsa d’habitatge que ja tenim i que, 
des que va començar el servei, ja ha fet gairebé 600 contrac-
tes de lloguer.

En el seu programa parlava de Granollers com una ciutat 
compromesa amb el canvi climàtic. Quines polítiques 
ambientals es desenvoluparan en aquest sentit?
Polítiques vinculades amb la mobilitat. Una part important 
de l’efecte hivernacle prové de l’emissió de CO

2
 dels vehicles. 

Per tant, hem de fer polítiques decidides per reduir el con-
sum energètic que fan els vehicles: incrementar les zones de 
vianants, millorar el nombre d’espais d’aparcament perquè la 
gent es pugui desplaçar amb més facilitat a peu i fomentar el 
transport públic i també emfasitzar el compromís per assolir 
infraestructures fonamentals com el quart cinturó ferroviari o 
el desplegament del transport interurbà en autobús, per tal de 
reduir l’ús del vehicle privat. Però també tot el que fa referèn-
cia als consums energètics de les cases, els nous exemples 
d’urbanisme han de tenir molt en compte aquesta visió me-
diambiental en la seva construcció, tant en els materials com 
en l’orientació. A Granollers fa anys que tenim una ordenança 
que obliga a instal·lar energia solar a tots els blocs de més 
de 10 habitatges. També cal millorar tot el que fa referència 
al consum d’aigua i protegir les nostres masses boscoses que 
només són de 56 hectàrees.

De quina manera es completarà el Pla de mobilitat?
A partir de la participació i el diàleg amb la gent. Al final la 
ciutat és mou com la gent es vol moure. Hem de trobar un 
compromís col·lectiu i prendre decisions molt consensuades 
i molt compartides per la gent, fer efectiu aquesta vocació 
que tenim tots de viure en una ciutat, en què el desplaçament 
a peu sigui més còmode. Hem de ser capaços d’acotar els 
nostres hàbits a la ciutat de tal manera que el vehicle s’utilitzi 
quan faci falta. Entenem que no n’hi ha prou a fer un bon Pla 
de mobilitat tècnic, sinó que creiem que el Consell de Mobili-
tat, en què reflexionen les entitats implicades en la mobilitat, 
hi digui la seva per tal de consensuar una estratègia en què la 
gent se senti el màxim de còmoda.

i no es pot canviar. La ciutat és un projecte col·lectiu, global 
en què tot té la seva incidència. Els temes estructurals són 
importants però les coses petites són decisives. 

Creu que el Pla d’habitatge que s’ha proposat per als 
propers 6 anys, que implica la construcció anual d’entre 
300-350 habitatges de protecció oficial, incidirà que 
baixin els preus dels habitatges?
És evident que si hi ha un lloc on no funciona el mercat és 
en l’habitatge. Per tant, nosaltres hem de fer una política 
autònoma que passa per establir uns compromisos concrets 
i per aplicar el planejament que possibilita que un de cada 
tres habitatges que es facin a Granollers sigui de protec-
ció oficial, d’aquests alguns de promoció pública, d’altres 
privats o altres en cooperativa. L’objectiu és fer que l’oferta 
sigui diversa i que hi hagi una porció important d’aquesta 
oferta que faciliti l’accés a l’habitatge, que avancem en 
l’habitatge com a un dret, no només pel que fa a la nova 

7

Plantant un arbre amb motiu 
del 30è. aniversari del Parc 

Torras Villà

Mayoral ha impulsat l’execució 
de molts projectes urbanístics 

municipals

“A Granollers s’està fent obra pública per valor de 100 
milions d’euros… i encara hi podrem sumar 25 milions 

més que s’adjudicaran en els propers 6 o 8 mesos”
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L’Ajuntament buscarà socis perquè la planta 
baixa del Majestic tingui un ús vinculat a la 
cultura, no només al cinema

Diferents moments de l’activitat 
política de Josep Mayoral

Quina previsió hi ha per construir la nova residència 
assistida per a la gent gran de la Terra Alta?
La residència assistida és un instrument però n’hi ha molts 
més. Cal emfatitzar aquells instruments que permeten que 
la gent gran visqui a casa seva, que és on molta gent vol 
viure. Les teleassistències són un element fonamental i per 
això parlem de generalitzar-les o bé l’ajut a domicili que 
ja està fent l’Ajuntament. Aviat tindrem el projecte fet del 
primer edifici d’habitatges amb serveis compartits per a 
la gent gran, pisos amb serveis comuns com la porteria o 
la neteja que poden facilitar la convivència. El compromís 
seria construir-ne dos aquesta legislatura: el primer, que es 
farà a Can Bassa, es preveu disposar del projecte el primer 
semestre de l’any que ve i el segon, es construirà al barri 
del Lledoner. Tenim molt avançat l’estudi de com ha de 
ser la residència de la Terra Alta que estem treballant amb 
l’Hospital/Asil i, per altra banda, hi ha una certa previsió 
d’increment de places en el geriàtric de l’Hospital. 

Podrem anar aviat al cinema sense haver d’agafar el 
cotxe? 
Acabem de donar la llicència del nou edifici que s’ha de 
construir en el solar del Majestic i en aquest edifici es pre-
veu la cessió de la planta baixa a l’Ajuntament que buscarà 
socis per tal que es gestioni aquest espai amb un ús vinculat 
al consum cultural, no només cinema. També volem avançar 
les converses amb la Caixa per donar una nova vida al Cen-
tre Cultural i espero que ben aviat tindrem notícies sobre el 
tema. Ens agradaria que la iniciativa privada correspongués 
com a mínim amb la mateixa energia que ho fem nosaltres. 

Hi ha perspectives que els joves tinguin oci nocturn 
sense haver de marxar de la ciutat?
Estem avançant. A mi m’agrada més parlar d’oci cultural 
que nocturn. El cinema Majestic és una oportunitat d’un 
cert oci cultural, crec que quan es construeixi la sala oberta 
del Teatre Auditori ha de pensar molt a contenir actes de 
petit format en què la gent jove pugui tenir un espai per 
moure-s’hi en un horari ampli. El Centre Cultural de la 
Caixa també ens pot donar expectatives, el nou edifici del 
GRA té un espai a la planta baixa equipat per fer espectacles 
de petit format, però, sobretot, Roca Umbert és la gran 
aposta de futur: la Troca té unes possibilitats extraordinàries 
per a l’oci nocturn o bé la futura sala de concerts, de la qual 
ja estem treballant el pla d’usos, i que estarà ubicada just 
davant d’una plaça de 3.000 m2 que, de ben segur, estimu-
larà la vida cultural vinculada a la música popular contem-
porània. També hem d’avançar en un “pacte per a la nit”, 
una definició de llocs on es poden fer coses i que no són 
necessàriament equipaments només pensats per a aquest ús 
però que poden tenir-lo en moments determinats. Aques-
ta visió s’hauria d’integrar, a més, en una lectura de tota 

8

“Aviat tindrem 
el projecte 

fet del 
primer edifici 

d’habitatges 
amb serveis 

compartits per 
a la gent gran”
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Josep Mayoral i Antigas va néixer a 
Granollers el 13 d’octubre de 1954. Eco-
nomista de formació, l’octubre de 1976 
va començar a donar classes a l’Escola 
Municipal de Treball, de la qual va ser 
director del 1980 al 1984. Acumula 
una llarga experiència, que s’inicia el 
1987, com a regidor de l’Ajuntament 
de Granollers en ocupar-se de Rela-
cions Ciutadanes (1987-1992), Imatge i 
Comunicació (1999-2003) i Urbanisme 
(1987-1992 i 1996-2004); entre 1993 i 
1995 és també conseller d’Ordenació 
Territorial del Consell Comarcal del 
Vallès Oriental. El 12 de febrer de 2004 
es converteix en alcalde de Granollers 
en rellevar Josep Pujadas, càrrec que 

“Tenim converses molt avançades amb la Generalitat 
perquè la gent del món de la dansa, del circ, del teatre 

pugui tenir espais per assajar i produir a Roca Umbert”

l’oferta d’oci cultural que s’associa a la nit i que es desplega 
a sales privades. Hem d’establir una taula de treball per ser 
capaços de coordinar l’esforç del sector públic i privat. 

Quan temps podem trigar a tornar a veure la Policlínica 
oberta?
A principis d’agost serà el moment en què la Generalitat, que 
va comprar Policlínica, podrà posar-hi els peus després de 
tots els contenciosos. A final de juliol s’aprovarà el Pla director 
d’usos de Policlínica, el conjunt de serveis que contindrà 
la instal·lació: un potentíssim dispositiu d’urgències, capaç 
d’atendre més de 60.000 persones/any, que duplicarà com 
a mínim l’activitat que tenia abans Policlínica; l’atenció 
ambulatòria; sales d’operacions, llits. Això permetrà després 
posar a concurs el projecte arquitectònic per tal de dibuixar el 
nou edifici. Estem parlant d’una obra important, d’un edifici 
d’11.000 m2, que interactua amb l’ampliació de l’Hospital, 
amb el nou edifici d’atenció ambulatòria, que estarà en 
marxa l’any que ve. Així es podran refer els espais interns de 
l’Hospital, es podrà ampliar les urgències, millorar els labora-
toris, etc. Policlínica la gestionarà també l’Hospital i, per tant, 
estem sumant esforços. Policlínica es pot entendre com una 
fase de reforç de l’ampliació de l’Hospital. 

La transformació de Roca Umbert en els propers quatre 
anys passa per…
En els propers anys ha de funcionar tot l’àmbit vinculat al 
món audiovisual. A Roca Umbert hi haurà l’espai de produc-
ció de la nova televisió, l’espai de la ràdio i, sobretot, volem 
que hi hagi un viver d’empreses per a joves emprenedors 
vinculats al món audiovisual, ja que la implantació de la TDT 
requerirà de molta producció audiovisual i volem que es 
fomenti la creativitat i la competitivitat en aquest sector. És 
també el moment d’habilitar l’espai que falta per a les arts 
escèniques i per a les arts en moviment com el circ, tenim 
converses molt avançades amb la Generalitat per tal que la 
gent del món de la dansa, del circ i del teatre pugui tenir 
espais per assajar i produir, amb vocació nacional. Hem de 
definir la part de Roca Umbert vinculada a les arts plàstiques i 
ben aviat començarem les obres de la nova sala d’exposicions, 
la més gran que hi haurà a la ciutat. També és el moment 
d’urbanitzar la plaça, que tindrà usos vinculats a la Fàbrica i 
un potent aparcament subterrani.

Com és la ciutat del futur que vostè diu que ha imaginat 
tantes vegades?
És una ciutat en què la qualitat és el factor dominant, en què la 
cohesió i la convivència marquen la vocació de ciutat educado-
ra, els espais públics són els espais de relació, una ciutat vital en 
què es manté el pols econòmic i que té capacitat de ser creado-
ra de riquesa, dinàmica, on la gent segueix mantenint l’esperit 
emprenedor i creatiu i en què la gran protagonista és la gent. 

consolida amb una majoria absoluta en 
les eleccions municipals de 2007, en 
què es va presentar per primera vegada 
com a cap de la candidatura del PSC.
En els darrers anys ha compatibilitzat 
la seva responsabilitat, primer com a 
regidor i després com a alcalde, amb 
la de diputat de la Diputació de Bar-
celona, on ha estat al capdavant de 
l’àrea d’Obres Públiques (1995-1999) i 
de Turisme (1999-2004). Des del 23 de 
novembre de 2004 és diputat de l’Àrea 
d’Espais Naturals.
Des que és alcalde presideix el Patronat 
de la Fundació Hospital Asil de Gra-
nollers, la Fundació Bertran de Seva, i 
l’Agrupació de Municipis amb Transport 
Urbà, alhora que és vocal del Consell 
d’Administració de l’Autoritat del Trans-
port Metropolità.
Membre del Consell Nacional del 
PSC, ha estat el primer secretari de 
l’Agrupació de Granollers des del 1997 
fins al 2004. 
Mayoral també exerceix càrrecs esta-
tals: és membre del Ple i de la Perma-
nent de la Comissió Nacional del Clima 
i vocal de la Comissió d’Ecologia i Medi 
Ambient de la Federació Espanyola de 
Municipis i Províncies. Des de 2005 for-
ma part de la Comissió Executiva de la 
Xarxa Espanyola de Ciutats pel Clima, 
que promou polítiques de desenvolu-
pament sostenible i de lluita contra el 
canvi climàtic.
Josep Mayoral presideix també el 
Consorci del Mercat de l’Audiovisual de 
Catalunya.
A més, és membre de la Comissió 
d’Ordenació Territorial de Catalunya, 
de la Comissió d’Urbanisme de Barce-
lona i del Consell d’Administració de 
l’empresa “Transmissions digitals i 
comunicació, SA –TDCOM”, que té com 
a objecte l’impuls i el desenvolupament 
de la Televisió Digital Terrestre (TDT), i 
defensa els interessos del món local en 
aquest procés de canvi tecnològic.
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El carrer d’Espí i Grau mantindrà 
una calçada singular
La reurbanització del nucli antic de Granollers continua entre el carrer de les Tra-
vesseres i la plaça de Maluquer i Salvador. Es perllonga així el nou recorregut amb 
prioritat per als vianants que ja ha transformat la plaça de la Caserna, una part del 
carrer de Catalunya i el carrer de les Travesseres. 
Com s’ha fet al tram remodelat, al carrer d’Espí i Grau també s’eliminaran les 
voreres, es millorarà la xarxa de clavegueram i el sistema de recollida d’aigües i 
es soterraran línies elèctriques. Però, en aquest cas, la nova pavimentació conser-
varà part de les llambordes de basalt de la calçada aixecada des de finals de juny. 
D’aquesta manera, es vol preservar la singularitat de l’espai.
La Direcció General de Comerç de la Generalitat de Catalunya, amb 40.000 euros, 
i la Diputació de Barcelona, amb 100.000, col·laboren en aquesta reurbanització, 
amb un pressupost de 354.000 euros.
Més endavant, també es remodelarà el carrer del Triomf. Així, Granollers guanyarà 
una superfície total de 2.260 m2 d’espai públic sense barreres arquitectòniques.

ACTUALITAT

Una trobada per compartir i per millorar 
el barri Congost

Un centenar de dones del barri Congost fan 

sentir la seva veu en la primera trobada 

de dones organitzada per la Regidoria 

del Pla per a la Igualtat d’Oportunitats 

de l’Ajuntament de Granollers. Aquesta 

activitat s’emmarca al Pla de barris, que 

és possible gràcies a la concessió d’ajudes 

de la Generalitat, dins de la convocatòria 

de la Llei de millora de barris. L’objectiu 

és assolir una important transformació del 

barri Congost i de la Barriada Nova que 

durarà fins a l’any 2010, per tal d’afavorir 

una bona convivència; promoure i impulsar 

el sentiment de pertinença al barri; serveis 

i programes que evitin l’exclusió social i 

impulsin l’equitat i la igualtat; i promoure 

el desenvolupament econòmic i urbanístic.

La primera trobada de dones del barri Congost va reunir 98 
dones, 51 autòctones i 47 nouvingudes. D’edats ben diverses 
des dels 15 anys fins als 82. Totes elles amb un vincle comú, 
viuen al barri Congost. Es van fer cinc grups de treball que 
van tractar temes com: els espais públics, la seguretat, la mo-
bilitat, els equipaments públics i una activitat més pràctica que 
consistia en una passejada fotogràfica al barri on van identifi-
car els espais que es podien millorar. Detectar les mancances, 
expressar les inquietuds i escoltar les necessitats de les dones 
són temes que s’han exposat en una intensa jornada mar-
cada per la interculturalitat: 51 dones autòctones, 47 dones 
nouvingudes, de les quals 17 són subsaharianes, principal-
ment senegaleses; 7 llatinoamericanes, sobretot equatorianes, 
i 23 magrebines. El passat mes d’octubre es va crear una co-

©
 M

O
N

TS
E 

G
AR

R
IG

A

Granollers Informa. Butlletí de l'Ajuntament de Granollers, #44, 7/2007, p. 10 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers



GRANOLLERS INFORMA | BUTLLETÍ MUNICIPAL DE GRANOLLERS | JULIOL-AGOST DE 2007

11

Obert el termini per accedir als ajuts 
al lloguer d’habitatges
La Generalitat de Catalunya ha obert el termini per accedir als ajuts al lloguer 
per a joves de fins a 35 anys i per unitats de convivència amb risc d’exclusió 
social. A Granollers, l’oficina informadora i tramitadora dels ajuts és Granollers 
Promocions, SA (c. de la Princesa 2, 2n 2a. Tel. 93 860 12 00) en horari de: dilluns, 
dimarts, dijous i divendres, de 9.30 a 13.30 h. 
Els nous perceptors podran sol·licitar els ajuts fins al 13 de juliol de 2007. Els 
perceptors amb contracte signat a través de Granollers Promocions SA, ho poden 
sol·licitar fins al 31 d’octubre de 2007.
Per accedir-hi, cal complir amb els següents requisits: estar en alguns dels su-
pòsits anteriors; renda de lloguer de com a mínim 90 € al mes; unitat de convi-
vència amb ingressos ponderats no superiors a 2,5 vegades l’IPREM, segons les 
zones geogràfiques vigents; i en el cas de joves, ingressos mínims anuals de la 
unitat de convivència de 5.500 €. 

El parc de Can Gili, un espai dissenyat 
pels alumnes del CEIP Pau Vila
Una vintena d’alumnes de del CEIP Pau Vila, dins del programa municipal “Fem un 
jardí”, han dissenyat el parc de Can Gili, un nou espai públic per al barri. El projecte 
s’ha desenvolupat en dues àrees: un parc de 900 m

2
 i una plaça de 400 m

2
 que sorgeix 

de l’eixamplament de la vorera dreta del carrer del Mas Carrencà, al costat del torrent 
de Can Gili, on s’hi ha instal·lat mobiliari urbà, enllumenat, una font i jocs infantils. El 
parc, que conserva els lledoners, els roures i les alzines existents, s’ha completat amb un 
camí a la part central i amb la sembra de plantes culinàries i s’hi ha instal·lat una xarxa 
de reg automatitzada. Aquest jardí es podrà regar també amb un nou pou que també 
permetrà obtenir aigua no potable per netejar els carrers del barri.
Els alumnes han seguit tot el procés: disseny, aprovació del projecte i visita d’obres del 
nou espai que incorpora les idees dels escolars, que s’han encarregat també de batejar 
el parc. Després dels CEIP Granullarius i Mestres Montaña, aquesta és la tercera escola de 
Granollers que participa en el programa municipal “Fem un jardí”, iniciat l’any 2003, 
per crear nous espais públics amb la implicació directa d’alumnes i professors. Una ini-
ciativa premiada, l’any 2005, en la convocatòria estatal del III Certámen de Derechos de 
la Infancia y Política Local, en la categoria de Derecho de la Infancia a la Participación. 
El proper curs, els alumnes del CEIP Fàtima s’encarregaran del quart projecte “Fem un 
jardí” i és previst que dissenyin els jardins de Fàtima, al barri del Congost.

missió intercultural de dones del barri que ha participat 
molt activament en l’organització d’aquesta trobada. 
Aquesta primera experiència, la primera posada en 
comú ha resultat molt positiva i ha estat un èxit de 
participació, al centenar de dones cal afegir la presèn-
cia de 87 infants que van passar la tarda fent activitats 
ludicoeducatives. Una trobada que ben segur es repetirà 
i que serveix per enfortir les xarxes de relació entre 
totes les dones del Congost; conèixer directament quins 
són els interessos pràctics de gènere de les dones així 
com les seves demandes concretes respecte el seu barri; 
sensibilitzar les persones del barri del Congost sobre les 
desigualtats de gènere i treballar conjuntament amb la 
ciutadania per avançar en la seva eradicació.
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EL SERVEI

La Llei de dependència regula les condicions bà-
siques de promoció de l’autonomia personal a les 
persones en situació de dependència. Es poden 
acollir a aquesta llei totes les persones que es trobin 
en situació de dependència en algun dels graus 
establerts. Aquests graus es fixen en relació amb la 
necessitat d’assistència que té l’afectat per realitzar 
les activitats bàsiques de la vida diària. 
El grau III és el de gran dependència i implica que 
la persona necessita ajuda diverses vegades al dia i, 
per la seva pèrdua total d’autonomia mental o física, 
requereix la presència indispensable i contínua d’una 
altra persona o té necessitat d’ajuda generalitzada 
per a la seva autonomia personal. 
El Grau II és de dependència severa, quan la persona 
necessita ajut dues o tres vegades al dia, però no re-
quereix la presència permanent d’un cuidador, o bé té 
necessitats d’ajuda extensa per a la seva autonomia 
personal. El Grau I és el de dependència moderada, 
quan la persona necessita ajut almenys una vegada al 
dia o li és imprescindible l’ajuda intermitent o limita-
da per a la seva autonomia personal.
La valoració d’aquests graus la realitzarà un pro-
fessional acreditat al domicili o al centre on l’afectat 
resideix. Durant el 2007 només es reconeixeran els 
drets de les persones que tinguin una valoració de 
Grau III. Els altres graus s’hi incorporaran progres-
sivament.

Per informar-se’n i per entregar les sol·licituds a 

Granollers cal dirigir-se al Centre per a l’Autonomia 

Personal Sirius (c. Almogàvers, 24-A, tel. 93 861 84 50). 

L’horari d’atenció al públic és de dilluns a divendres, 

de 9 a  13 h, i dijous, també de 16 a 20 h. És preferible 

demanar hora prèviament

Ja es poden tramitar els ajuts de la nova 
Llei de dependència

Per a aquelles persones dependents acollides, i se-
gons la seva situació, la llei garantirà i regularà dos 
tipus d’aportacions. D’una banda, una carta de ser-
veis en funció de les necessitats, com poden ser els 
serveis de prevenció de les situacions de dependència 
i de promoció de l’autonomia personal; els serveis de 
teleassistència i d’ajuda al domicili, i els serveis de 
Centre de Dia i d’Atenció Residencial. També es donen 
prestacions econòmiques per pagar un professional o 
comprar un servei, per a la cura de l’entorn familiar i 
ajuda als cuidadors no professionals, i per a l’assistèn-
cia personal a gent amb gran dependència. 
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Reflexió contínua per a 
un model consolidat

PARTICIPACIÓ CIUTADANA

La buscada rivalitat festiva de les colles de Blancs i 
Blaus complirà un quart de segle l’any que ve. Du-
rant aquest temps, la Festa Major de Granollers s’ha 
convertit en l’activitat de la ciutat més reconeguda, 
participativa i generadora de nous col·lectius. Aspectes 
que marcaran l’edició d’aquest any, del 25 d’agost al 2 
de setembre, i, de manera especial, la propera, la del 
vint-i-cinquè aniversari.
Fins a arribar a la difusió del programa -a partir de 
juliol- o, del seu disseny gràfic –des del mes de juny-, 
cal una dedicació intensa, de gairebé un any, dels 
membres de la Comissió de Festa Major. Un òrgan 
municipal de participació amb representants de 
Blancs, Blaus i Ajuntament que treballa per “garantir 
la consolidació de l’estructura festiva”, com recull el 
seu Reglament.

La tasca de la 
Comissió de Festa 

Major comença 
quan acaba una 

edició i culmina, 
any rere any, 

amb propostes 
de programa, 

divulgació, imatge 
i pressupost per a 

la propera

COMISSIÓ DE FESTA MAJOR

La tasca de la Comissió de Festa Major comença quan 
acaba una edició i culmina, any rere any, amb propos-
tes de programa, divulgació, imatge i pressupost per a 
la propera, que ha d’aprovar la Junta de Govern Local. 
Aquest any, la Comissió ja treballa, fins i tot, en pro-
postes de disseny per a les edicions de 2008 i 2009.

Aquesta Festa Major, novetats de promoció

Entre les noves propostes de la Comissió per a aquest 
any en destaquen dues. D’una banda, polseres identi-
ficatives, amb nom i contacte, per facilitar el retroba-
ment dels més petits amb la seva família, si es despis-
ten en algun dels actes massius de la Festa Major. De 
l’altra, l’oportunitat d’aconseguir material de promoció 
de passades edicions de la celebració. Tot plegat, es 
podrà adquirir al Museu de Granollers, dins el projecte 
El Museu, de festa! Un espai que la Comissió impulsa, 
des de l’any 2004, com a punt de referència, informació 
i promoció de la Festa Major de Granollers i que l’any 
passat va rebre prop de 18.200 visites, un 37,5% més 
que l’anterior.
Aquesta Comissió també s’encarrega de buscar patro-
cinadors i col·laboradors i de la gestió i coordinació dels 
actes de competició de la Festa Major. A més, coordina 
la promoció i la programació festiva, sempre respectant 
l’autonomia i el factor sorpresa que caracteritza les ac-
tivitats de Blancs i Blaus. Es tracta, sobretot, de donar 
suport a l’organització i de garantir una oferta equilibra-
da, amb activitats per a tot tipus de públic.

Una celebració viva tot l’any

La Comissió de Festa Major lidera, a més, iniciati-
ves com El relat de la festa, convidant un escriptor 
de renom a narrar les seves vivències festives. Una 
experiència incorporada l’any 2000 i que, aquest any, 
de nou, es podrà seguir al web www.blancsiblaus.cat. 
Un lloc de trobada festiva virtual, també promogut per 
la Comissió, que en la passada edició va rebre 13.000 
visites, unes 4.000 més que en l’anterior.
Properament, podrem comprovar millores, retocs i 
consolidacions d’aquests i altres elements festius, 
com a resultat de la reflexió contínua de la Comissió 
de Festa Major. Una celebració que ha consolidat el 
model proposat l’any 1983 per un grup de joves, vincu-
lats a l’AV Sota el Camí Ral, a partir d’una contrastada 
anècdota granollerina. L’enfrontament dels rajolers 
Rayo –animat pels Blancs- i Maynou –pels Blaus-, 
l’any 1897, per provar qui feia més maons en una hora. 
Aquest fil conductor ha generat més de 40 entitats 
i col·lectius que, amb les seves activitats culturals i 
festives, mantenen viva la celebració durant tot l’any.
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Els grups municipals opinen

PPERC

Després d’una campanya municipal, continua la feina de cons-
trucció de la ciutat: el govern portant la direcció, l’oposició 
controlant si les decisions són les adequades i aportant la seva 
visió constructiva.
Són moltes i importants les fites que el món local té a sobre de 
la taula per a aquesta legislatura.
El món local té una gran tasca a desenvolupar al voltant de 
l’urbanisme i l’habitatge. El control del padró municipal i 
l’observança dels infrahabitatges i els habitatges sobreocupats 
són algunes de les fites que la nova llei d’habitatge proposa 
abordar i ha de fer-se realitat al món local.
També, el control del registre de sol·licitants obre una extre-
mada responsabilitat dels gestors locals que han de coordinar 
les necessitats locals a través del Pla local d’habitatge amb les 
marcades pel govern de la Generalitat.
És el món local on s’han de potenciar polítiques per a la millora 
i la rehabilitació dels barris per evitar-ne la degradació i millo-
rar la qualitat de vida dels seus ciutadans.
S’ha d’incentivar l’habitatge de protecció a preus assequibles i 
apostar perquè l’alternativa de l’habitage de lloguer sigui una 
realitat.
Els ajuntaments en la seva funció de governs de proximitat 
donen serveis que van més enllà de les seves competències i 
aquesta prestació no ha de posar en cap moment en perill ni la 
prestació ni la qualitat d’altres serveis anomenats bàsics. Temes 
com la seguretat, la immigració, la sanitat i l’educació no són 
aliens a la nostra ciutat, la seva evolució ha de ser amb fites i 
projectes clars que no depenguin de si el govern de torn coinci-
deix o no amb el de la nostra ciutat.
La Llei d’hisendes locals i el finançament del món local seran 
la gran fita a treballar per tal de no pagar en clau local la falta 
d’actuació d’altres administracions. Els recursos dels ajunta-
ments han de ser suficients per poder prestar els serveis a la 
ciutadania, és necessari optimitzar-los i aconseguir un equilibri 
entre els serveis prestats per l`Ajuntament i els impostos que 
paguen els ciutadans. La gestió de “la cosa pública” és la tasca a 
desenvolupar pel món polític (govern i oposició), però també 
per la societat civil i entitats que tenen en la seva opinió el barò-
metre de la tasca desenvolupada.

M. Àngels Olano
Portaveu del grup municipal PPC

En el primer article després de la constitució de l’Ajuntament, volem 
fer palès el reconeixement a les persones que varen participar en les 
eleccions municipals i que amb els seus vots han donat contingut al 
nou consistori.
Felicitem també en Josep Mayoral i el seu equip. Els desitgem encert 
en la seva tasca i els demanem diàleg, prudència en l’exercici de les 
seves responsabilitats, generositat en el lideratge i visió per incor-
porar tot el que de bo tenen els projectes dels altres partits i les 
mirades de tota la ciutadania.
També volem fer una petita anàlisi dels resultats, el més destacat dels 
quals ha estat la baixa participació. Segurament per culpa de múl-
tiples factors, a alguns dels quals només des de la política podem 
donar-hi un tomb. Hem de fer un esforç per arribar d’una forma 
més clara a les persones i fer palès que la seva implicació en la vida 
política és realment decisòria.
I una darrera reflexió: ERC ha perdut un regidor. Segur per moltes 
raons, algunes en clau nacional i altres en clau local. Els darrers 
plantejaments d’ERC des de les eleccions a la Generalitat i la forma 
com els mitjans de comunicació els posen a l’abast de la gent no 
han ajudat gens a consolidar el vot de la gent que començava a veure 
ERC com un partit de govern. A escala local, no hem estat prou 
hàbils per fer arribar a tothom que bona part dels projectes portats 
a terme per l’Ajuntament ho són també gràcies al fet que nosaltres 
érem a govern.
Així doncs, després de moltes reflexions compartides, d’escoltar el 
que ens deia el cor, de parar l’orella al que ens deien moltes perso-
nes que ens varen votar i de valorar els punts imprescindibles del 
nostre programa, hem considerat que el coherent en aquest mandat 
era no entrar a formar part de l’equip de govern, tot i haver-hi estat 
convidats.
Restarem a l’oposició essent conscients que molts dels projectes que 
es portaran a terme han estat impulsats per ERC. Que s’iniciaran 
i es tancaran projectes compartits per tots. Restarem a l’oposició 
per recordar el sentit dels projectes començats, per vetllar perquè 
segueixin vius. Per això, sempre que calgui, hi col·laborarem. 
I farem una oposició responsable i ferma per explicar, quan faci 
falta, la diferència entre el nostre model de ciutat i el que es vulgui 
impulsar. 
Aquest és el nostre compromís. Serem presents en el dia a dia, lleials 
al nostre projecte i per damunt de tot a la nostra ciutat i la seva gent.

Isabel Alcalde i Sastre
Òscar Riu i Garcia
Grup municipal d’ERC

Reptes del món localUna nova etapa per Esquerra 
Republicana de Catalunya
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CiU

Fa uns dies, els socialistes ens adreçàvem a totes i tots els ciuta-
dans de Granollers, els demanàvem la seva confiança, perquè el 
PSC creu en el potencial d’aquesta ciutat, de la seva gent, volíem 
un govern fort, sòlid i estable, per seguir fent de Granollers, una 
ciutat per a totes i per a tots.
En nom del grup municipal socialista vull donar les gràcies a 
totes les persones que han confiat en nosaltres. Les vull donar 
també a aquelles que, tot i votar altres partits, van exercir el dret 
democràtic del vot, el dret de decidir els representants de les 
ciutadanes i dels ciutadans en el nostre Ajuntament.
Voldria dir-los a les persones que per les raons que sigui van 
decidir no votar, que Granollers, l’hem de fer i el farem entre 
tots.
A Granollers, hem avançat fent una ciutat QUE CADA DIA ÉS 
més per a les persones, més dinàmica, més equilibrada, més 
respectuosa amb el medi ambient.
Avui seguirem treballant en la millora de tots i cadascun dels 
barris de la ciutat, farem de la cohesió social i de la igualtat de 
oportunitats per a tothom una de les fites de les nostres polí-
tiques, la millora de la seguretat dels nostres conciutadans ha 
estat essencial per nosaltres i ho seguirà sent en el futur.
Vàrem demanar un govern fort, amb ampli suport, ha estat així, 
exercirem la nostra responsabilitat, aplicant el programa propo-
sat a la ciutadania, amb la mà oberta per incorporar propostes 
de tots els partits, que ja hem comprovat que en molts casos no 
són contradictòries amb el nostre.
Incorporant propostes de la societat civil de Granollers i de 
les seves organitzacions socials i econòmiques, i, per què no, 
també d’aquells ciutadans que ens facin arribar els seus neguits 
i reflexions.
Volem una ciutat per conviure. Una ciutat que dia a dia es trans-
formi per donar un millor servei als ciutadans, amb voreres 
més amples, amb jardins i barris oberts, amb millors equipa-
ments i serveis.
Per això, és tan important construir una ciutat amable i respec-
tuosa amb les persones, UNES PERSONES QUE ESTIMEN LA 
SEVA CIUTAT.
Granollers està vivint un bon moment, ple d’oportunitats, ple 
de projectes, ple d’il·lusions. I nosaltres hi volem ajudar.

Jordi Terrades i Santacreu
Portaveu del PSC a l’Ajuntament

PSC

El passat 16 de juny, amb el ple de la constitució de l’Ajuntament, 
s’ha iniciat una nova legislatura. De ben segur que deu ésser tan 
important com les legislatures prèvies, així com també ho seran 
les futures. Però, pel fet de ser nosaltres els responsables actuals 
del grup municipal de Convergència i Unió, ens sembla que la 
legislatura 2007-2011 serà decisiva per al futur de Granollers.
Recollim el testimoni de la feina feta fins ara del grup municipal 
anterior. Som hereus d’un pòsit d’hores i hores de feina que pel 
fet d’haver estat esmerçada a l’oposició, llueix poc.
Iniciem aquesta legislatura amb unes ganes ferotges de treball 
i discussió. Esperem del PSC un esforç de generositat que deixi 
marge al diàleg i a la negociació. 
L’actual període és definit per la majoria absoluta del PSC enfront 
de l’Ajuntament. Crec que a ningú pot satisfer (excepte al PSC 
mateix) l’execució del poder per un únic partit, amb la pèrdua 
de diferents criteris i, per tant, l’empobriment de les decisions 
finals. D’altra banda, però, com a aspecte positiu, la majoria ab-
soluta identifica clarament qui és el responsable de les decisions, 
tant de les bones com de les dolentes. No podran passar la pilota 
a cap altre grup. També clarifica qui és l’oposició: tota la resta. 
És hora, doncs, d’establir diàleg entre els grups municipals a 
l’oposició per tenir força en la discussió de les idees i projectes. 
Serem crítics per definició. Intentarem fer una crítica fonamen-
tada, ben documentada. Lluitarem per les decisions, que sota el 
nostre criteri, no s’ajustin al bé comú o no beneficiïn Granollers 
abans de res. En aquest sentit, ens és igual que el govern local 
tingui catorze regidors: aprovaran el que convingui, però, si és el 
cas, quedaran en evidència davant les proves. 
Voldríem una relació entre poder i oposició diferent a la que fins 
ara hi ha hagut: que el govern reconegués la feina dels qui, des 
de l’oposició, intentarem aportar tot el nostre esforç. 
No caldrà esperar gaire temps per saber-ne la resposta. El PSC 
ho farà evident en pocs mesos. Amb treball, comunicació, ganes 
de col·laborar i respecte, ens tindran al seu costat. Amb esgarips, 
travetes i menyspreu, ens tindran al seu front, amb els peus ben 
clavats a terra.
Que tinguem sort tots plegats. Nosaltres, per si de cas, ja l’estem 
buscant.

Pius Canal i Canals
Grup municipal CiU

Un govern per a tothomEsforç per millorar

ELS GRUPS MUNICIPALS OPINEN
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